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Aanwezig: De minister-president Cals en de ministers 
Biesheuvel, Samkalden, Den Uyl en Vondeling 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
De Bloek, De Meijer en Posthumus, alsmede de 
heer C.P.Emans (Financiën), ir.J.A.P.Franke 
(Landbouw en Visserij), drs.G.B.de Grooth 
(Economische Zaken), mr.A.F.K.Hartogh (Buiten
landse Zaken), mr.F.ltalianer (Buitenlandse 
Zaken), drs.D.M.Ringnalda (Algemene Zaken) en 
mr.M.H.J.Ch.Rutten (~lv.permanente vertegen
woordiger in Brussel) 

Secretaris: drs.J.Middelburg 

~ Naar aanleiding van de notulen van 2 mei 1966 

~ Financiering van granenoverschotten (blz.2) 

Minister Vondeling leest in de notulen op blz. 2 dat 
omtrent de vraag wie de kosten betaalt, als er graanoverschot
ten zijn, men het eens is geworden dat er niet een collectieve 
verantwoordelijkheid zal zijn, maar dat elk deelnemend land 
zelf verantwoordelijk is voor de eigen surplussen. Staatssecre
taris De Block merkt op dat hierover nog niet is beslist, maar 
dat dit door de commissie is voorgesteld. Ir.Franke voegt 
hieraan toe dat het voorstel is dat ieder land dat deelneemt 
aan de internationale graanovereenkomst individueel aansprake
lijk is voor de kosten van surplussen, maar daarbij zal 
de EEG als een eenheid worden beschouwd. 

1 b. Gemeenschappelijke ••••• 
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1 b . Gemeenschappelijke financiering van exportrestituties van 
niet 0 annex 11 v oorkomende verwerkte landbouw rodukten 
blz. 

Minister Vondeling merkt op dat met betrekking tot 
de gemeenschappelijke financiering van b epaalde exportrestitu
ties niet met een no t ulenverklaring zal worden volstaan en 
dat hierover een nota voor de REZ zal worden ingediend. Ir. 
Franke, die de vorige ve r gade r i ng nie t he eft meegemaakt, ant
woordt dat er op Landbouw en Vi sserij een nota gereed is over 
dit punt, die op k ort e termi jn i n de r aad k an komen. Volgens 
een berekening komen de k osten v an restitutie uit op f.20 à 
f.30 mln. Minister Den Dyl voegt h ieraan t oe dat op Nederlands 
voorstel door de EEG-raad een resolutie i s aanva ar d, dat mo et 
worden opengelaten dat er een nader e r egel ing k an komen voo r 
de restitutie bij export van deze produkten. 

2. Mededelingen 

a. De bes rekin van de voorstellen i nzake de 
lijke landbouwfinanciering in de EEG-raad 
2 mei 1966, punt 3) 

emeens cha e
Zie notulen REZ 

Mr.Rutten deelt mede dat hij een indruk h eeft ge
kregen van het voorstel voor een package deal dat de EEG
commissie de volgende dag in de vergadering van de EEG-raad 
denkt te doen. In de eerste plaats wil men ten Àehoeve van 
Nederland onze desiderata inwilligen inzake de 6/ 6-financiering 
van 1 juli 1967 af voor produkten waarvoor dan een mark t orga
nisatie in werking is, dus ook voor zuivel. In de tweede plaat s 
stelt de commissie voor om forfaitaire compensaties vas t te 
stellen voor landbouwprodukten waarbij achterstand is onts t aan 
in de vaststelling van verordeningen. Voor wijn wil de com
missie niets geven, maar voor tabak stelt zij voor aan Ital ië 
15 mln rekeneenheden toe te kennen ; dit wil men baser en op de 
toenemende concurrentie van Griekse tabak ten gevolge van de 
associatie van Griekenland met de EEG. Voorts stel t de commis
sie inzake suiker een uitkering van 3 mln rekeneenheden voor, 
bestemd voor het suikerjaar 1965-1966 en te verdelen onder de 
betrokken landen (in het bijzonder België) . Wa t de berekenings
basis voor de bijdragen aan het landbouwfonds v olgens de mo
biele sleutel betreft wordt het Italiaanse v oorstel om ook de 
douane-inkomsten in deze berekening t e brengen niet aanvaard . 
De commissie wil voorts als onderdeel van he t pakket voorstel
len het plafond voor het oriëntatiegedeelte van het fonds vast 
te stellen op 275 mln rekeneenheden . Zij s t elt voor de moge
lijkheid van participatie va n het l andbouwfonds in uitgaven 

voor. • . . • 
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voor structuurverbeteringen vast te stellen op 25% met als 
uitzondering een uitloopmogelijkheid tot 40%. Als vaste sleu
tel voor de vaststelling van de bijdragen aan het fonds zal 
het pakket het volgende voorstel bevatten. 

1965/ 1966/ na 1 juli 
1966 1967 1967 

Duitsland 31 ,65 30,83 31,2 
Frankrijk 32,58 29,26 32,-
Italië 18,- 22,- 20, 1 
België 7,95 7,95 8,2 
Luxemburg 0,22 0,22 0,2 
Nederland 9 , 58 9,74 8,3 

In de voorstellen kunnen nog wijzigingen komen, aangezlen de 
EEG-commissie nog deze dag opnieuw erover vergadert. Het is 
mogelijk dat men zal willen tegemoetkomen aan de Duitse wens, 
niet meer dan 31 % bij te dragen, waarbij men het Nederlandse 
aandeel nog iets zou willen verhogen. Tenslotte zou nog een 
onderdeel van het pakket zijn, dat de commissie wil voorstel
len de definitieve datum voor de douane-unie voor industriële 
produkten vast te stellen op 1 juli 1968, in de veronderstel
ling dat dan de regelingen voor de landbouwprodukten rond zijn. 

Minister Den Uyl meent dat in dit pakket de sleutel 
voor de Nederlandse bijdrage onaanvaardbaar wordt verhoogd, 
terwijl hij ook aankijkt tegen de mogelijke uitloop van de 
participatie van het landbouwfonds in de uitgaven voor de 
structuurverbeterende werken tot 40%. Voorts is van de voor
stellen inzake uitkeringen voor tabak en suiker onduidelijk 
of deze voor één jaar zullen gelden. 

Minister Vondeling wil zich beperken tot het voor
stel inzake het Nederlandse aandeel in het vaste gedeelte van 
de bijdragen. In tegenstelling met onze wens dit aandeel te 
beperken, wordt voorgesteld het percentage van 7,9 tot 8,3 te 
verhogen. Spreker gelooft dat dit een onaanvaardbare zaak is; 
dit zou een hogere uitgave tussen 10 en 20 mln dollar betekenen. 
Hij meent dat daarom moet worden vastgehouden aan de sleutel 
van 7,9%. 

Minister Samkalden heeft ten aanzien van de voor
stellen inzake de vaststelling van forfaitaire bedragen ge
hoord, dat voor wijn niets wordt voorgesteld en voor suiker 
een laag bedrag. Voor het forfaitaire bedrag voor tabak is 
een motivering gegeven die wel belangrijk is, nl. de concurren
tie met de Griekse tabak die voortvloeit uit de associatie van 
Griekenland met de EEG. Staatssecretaris De Block stelt de 
vraag of er een bestemming is gegeven aan het voorgestelde 
bedrag van f.15 mln voor tabak of da t men dat naderhand wel 
eens wil bezien. lVir.Rutten antwoordt dat dit een punt is 
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waarover de delegatie een vraag zou kunnen stellen. Spreker 
neemt aan dat dit forfaitaire bedrag eenzelfde karakter zal 
hebben 9 als het forfaitaire bedrag van f.45 mln9 waartoe al 
eerder was besloten. Wat de motivering betreft wijst spreker 
ero p9 dat de Griekse tabak behoort tot de oriëntaalse tabak 
en daarom niet concurreert met Italiaanse tabak die vrijwel 
geheel uit Deli-dekblad bestaat. Hij wijst er voorts op dat 
de concessie aan Ne derland inzake de 6/6-financiering slechts 
voor een periode van een jaar van belang iS 9 terwijl de sleu
tel voor onbep erkte tijd zal worden vastgesteld, aangezien 
ook later nog belangrijke b edragen uit de schatkisten voor de 
EEG nodig zullen zijn. Minister Biesheuvel merkt op dat aan
vaarding van de 6/6-financiering voor Nederland een bedrag 
van f.35 mln betekent; hij vindt dit dus een winstpunt. Wat 
de sleutel betreft is spreker van oordeel dat de Nederlandse 
delegatie hierin één lijn met de Belgische delegatie zal mo e
ten trekken. De Italiaanse bijdrage met 20 9 1 is te laag, als 
men in aanmerking neemt dat de Italiaanse sl eut el volgens het 
EEG-verdrag 28% bedraagt en voor sociale fondsen 20%. De 
sleutel voor Nederland bedraagt volgens h et verdrag 7,9% voor 
de algemene uitgaven en voor het sociale fonds 7%. Er zijn 
dus voldoende argumenten om tot een verlaging van de voorge
stelde sleutel voor Nederland van 8,3% te komen. Minister 
Vondeling is van oordeel dat de kwes ti e van de sleutel de 
andere zaken overschaduwt. Als straks de sleutels voor andere 
bijdragen vastgesteld mo eten worden 9 zal een sterke aantrek
kingskracht uitgaan van wat thans wordt bepaald. De EEG
commissie had sterke argumenten toen zij vo r ig jaar haar 
voorstel verdedigde om de Nederlandse sleutel op 7,9% te 
stellen; deze argumenten zal de Nederlandse delegatie dan 
kunnen overnemen. Mr.Rutten licht toe dat de Franse delegatie 
niet een hoger percentage dan voor Duitsland geldt wi l accep
teren. Ir.FrankQ wijst erop dat de sleutel voor Italië belang
rijk in het voorstel van de commissie is verlaagd, waarbij zij 
de lasten hiervan heeft afgewenteld op de Beneluxlanden, ter
wijl Frankrijk de grootste voordelen van het landbouwfonds 
heeft. 

Minister Vondeling stelt de vraag hoe sterk de kop
peling van deze zaak is met de landbouwprijzen; hij neemt aan 
dat verschillende delegaties ernaar zullen kijken wat er met 
deze prijzen gebeurt. Minister Biesheuvel verwacht dat de 
EEG-raad in de komende dagen alleen over het financiële regle
ment gaat spreken. De vraag is dan welk e hypotheek verschil
lende delegaties op de inwerkingtreding hiervan zullen leggen. 
Minister Den Dyl merkt op dat de Duitse ministers Schröder en 
Schmücker hebben verklaard dat zij niet bereid zijn mee te 
werken aan het financiële reglement, tenzij duidelijk een af
spraak over het mandaat voor de Kennedyronde is gemaakt. Naar 
aanleiding van de vraag van minister Vondeling antwoordt . 
spreker dat van Franse zijde het b e zwaar is gemaakt, dat ln 
Lux emburg is afgesproken dat eerst het financiële landbouw
reglement afgehandeld moet zijn. 

Minister Biesheuvel ••••• 
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Minister Biesheuvel heeft van mini ster Vondeling 
begrepen dat deze bezwaar heeft tegen het voorstel van de 
commissie inzake de sleutel voor Nederland van 8 9 3%; spreker 
acht ook het voorstel inzake de tabak een moeilijk punt. 
Minister Vondeling wijst ero p dat de sleutel voor het sociale 
fonds op 7% staat. Als door Nederland eenmaal de sleutel van 
7 9 9 is losgelaten? zal men niet gemakkelijk meer hierop terug
keren. Spreker ziet 7?9% daarom als de limiet. Minister Den 
Uyl merkt op dat als de Nederlandse delegatie in de eindronde 
in de EEG hardnekkig aan 7 9 9 zou vasthouden een Italiaanse eis 
inzake een forfaitaire uitkering voor tabak bijzonder sterk 
wordt. Spreker zit echter tegen het bedrag van f.15 mln voor 
tabak aan te kijken 9 vooral als deze uitk eri ng niet tot één 
jaar zou worden beperkt. In dat geval zou het tabaksmonopolie 
in Frankrijk en Italië nog langer een rem voor de uitvoer van 
Nederlandse tabaksprodukten zijn. Mr.Hartogh merkt op dat de 
marktorganisatie voor tabak ook wel f.15 mln zal kunnen 
kosten; het is dus niet zo dat men daarna van een uitgave van 
f.15 mln tot nihil terugvalt. 

De minister-president concludeert dat de Nederlandse 
delegatie zo sterk mogelijk aan de sleutel van 7,9 zal vast
houden. 

Minister Vondeling stelt de vraag of de uitkering 
aan Italië voor tabak tot een aanmoediging van de tabaksteelt 
kan leiden; dit zal men nooit moeten hebben. Mr.Rutten merkt 
hieromtrent op dat achterstand in het doen van voorstellen 
voor een marktorganisatie van tabak de reden was voor de 
onderhavige forfaitaire uitkering. De EEG-commissie kan echter 
geen voorstellen voor tabak indienen, zolang er geen regeling 
is getroffen met de tabaksmonopolies in Frankrijk en Italië. 
De schuld van de achterstand ligt bij deze beide monopolies, 
dus bij de twee staten. Drs.De Grooth voegt hieraan toe dat 
de Italianen willen komen tot een gemeenschappelijke markt
organisatie met het doel tot prijsverhoging te geraken, die 
dan de tabaksteelt zal aanmoedigen. De minister-president in
formeert waarom de EEG-commissie dan met een voorstel voor 
een forfaitaire uitkering is gekomen. Minister Den Uyl antwoordt 
dat de Italiaanse regering zich beroept op de Griekse tabak; 
zij is akkoord gegaan met de associatie van Griekenland, maar 
in de verwachting dat de marktorganisatie voor tabak spoedig 
tot stand zou komen. 

Minister Vondeling neemt aan dat de delegatie haar 
best zal doen om het plafond vo or het oriëntatiegedeelte van 
het landbouwfonds 9 dat in het pakket van de EEG-commissie toch 
al 25 mln rekeneenheden hoger is dan de 250 mln waarop gemikt 
werd? niet nog hoger te laten komen. Voorts zal men het aandeel 
van het fonds in de kosten van structuurwerken laag moeten 
houden (25%), omdat dan de kans groter is dat dit gedeelte van 
het fonds niet wordt ui tgeput. for.Franko mertEt op Ëlat aBiRYBrHrO 
~ijk hot fQnd9 80n d8rdo g8d801t8 v~n do koston ~ijËlroog, 
al;vaarËloor 400 mln relroneenheden nOËlig I6Q1.1don l6ij~ zo gezien is 

vas 

Ïr.Franke merkt op dat aanvankelijk de grootte van het fon 
was vastgesteld op een derde gedeelte van de kosten van 
garantie, restitutie en interventie. In dat geval zou het 
ongeveer 400 mln rekeneenheden groot worden ; 

• •• 
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vaststelling van het plafond op 275 mln een winstpunt. Normaal 
zal het fonds voor 25% in de kosten van structuurwerken par
ticiperen en onder bijzondere voorwaarden kan dit 40% worden. 
Staatssecretaris De Block voegt hieraan toe dat voor deze 
verhogi~g de goedkeuring van de EEG-raad nodig zal zijn. Ir. 
Franke is van oordeel dat het voorstel waarbij voor dit ge
deelte van het fonds een plafond wordt vastgesteld beter is 
dan de aanvankelijke regeling. Het 3/4 gedeelte van de kosten 
dat nationaal gefinancierd moet worden behoeft niet geheel 
ten laste van de schatkist te komen, maar zal voor een groter 
of kleiner gedeelte door particulieren worden gedragen. 
Minister Vondeling neemt aan dat vaststelling van het plafond 
op 275 mln rekeneenheden niet behoeft t e betekenen dat het 
geheel wordt opgebruikt. Spreker dringt erop aan dat een en 
ander zo wordt geformuleerd, dat men geen onrendabele projec
ten gaat financieren. 

Staatssecretaris De Block deelt mede dat de ge
dachte van de vaststelling van een perequatieregeling nog 
niet van de baan is. De vorige keer is dit in de EEG-raad 
door minister Den Uyl bestreden, maar men wilde toch bestu
deren de mogelijkheden om over te gaan of tot invoering van 
een algemeen vereveningsstelsel of tot het treffen van bij 
zondere maatregelen. In het Nederlandse parlement zullen nog 
bezwaren worden gemaakt tegen de aanvaardi ng door de regering 
in Brussel van de berekeningsgrondslag van 90% van de heffing. 
Het is nu mogelijk dat men door een formule inzake de pere
quatie opnieuw aanleunt tegen de kwestie van de algemene 
middelen voor de EEG zonder bevoegdheden van h et Europese 
parlement 0 Mr.Rutten deelt mede dat van Nederlandse zijde een 
aantal amendementen ter zake zijn ingediend. Dit onderwerp 
wordt deze morgen nog in Brussel besproken; het gaat daarbij 
niet over de vaststelling van eigen middelen en de bevoegdheid 
van het Europese parlement 0 Staatssecretaris De Block meent 
dat dit laatste toch wel indirect aan de orde is. Hij stelt 
voor dat na deze vergadering nog onderling erover wordt ge
sproken. 

Minister Samkalden is het met staatssecretaris De 
Block eens dat noch de invoering van een perequatiestelsel 
noch het treffen van bijzondere maatregelen op dat punt kan 
worden aanvaard. Minister Den Uyl licht toe dat de Nederlandse 
delegatie zich tegen een voorstel inzake een perequatiestelsel 
heeft verzet; daarom zijn onzerzijds amendementen ten aanzien 
van de betrokken resolutie ingediend. Volgens staatssecretaris 
De Block kan men echter ook nog met deze amendementen moeilijk
heden krijgen, omdat dan het punt van de parlementaire controle 
in het geding komt. Dit zou kunnen betekenen dat de delegatie 
haar eigen amendementen weer zou moeten wijzigen. 

Mr.De Hartogh merkt op dat men van Duitse kant een 
regeling wil vaststellen op grond van artikel 200, derde lid, 
van het EEG-verdrag, terwijl de Nederlandse delegatie zich wil 
baseren op artik el 235. 

Minister Vondeling ••••• 
• 
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Minister Vondeling he r i nnert eraan dat van Neder 
landse kant zal worden gesteld 7 da t er gee n b ezwaar van h an
delsverschuiving zou zijn, zolang de belastinggrenz en blijven 
gehandhaafd. Minister Den Uyl heef t dit i n de EEG- raad uit
voerig gesteld, maar het lid van de EEG-commi ss ie Von der 
Groeben heeft de Duitse opvatt ing gesteund dat 7 ook als de 
fiscale grenzen blijven7 er een handelsvers chuiving kan op
treden. Van Duitse kant pleit t e men v oor b estude r i ng van di t 
punt en men wierp ons tegen dat wij ons tegen s tudie v er zett en . 

Staatssecretaris De Block acht het denkbaar dat i n 
de Kamer zal worden gesteld, da t de Nederlandse delegatie ten 
tweede male medewerkt aan een regeling die men k an zien als 
het nabootsen van de vaststelling van eigen middelen van de 
EEG, zonder dat hieraan de eis van meer parlementaire b evoegd
heden is verbonden. 

l\~r .Hartogh merkt op dat men moeili jkheden krijgt, 
zowel wat de heffingen als wat de douanerechten betreft. 
Spreker is het ecnter wel met minister Den Uyl eens, dat de 
Nederlandse delegatie, als zij afwijzend staat tegen pere
quatie, zich niet· tegen studie hiervan kan verzetten. Spreker 
is van oordeel dat als een formule door de EEG-commissie wordt 
voorgesteld en dO ,or vijf delegaties aanvaard, zodat Nederland 
alleen staat, deze voor ons ~anvaardbaar zou kunnen worden 
door toevoeging van een alinea waarin wordt gesteld 7 dat tot 
perequatie wordt overgegaan op hetzelfde moment dat tot eigen 
middelen van de EEG wordt overgegaan. Over de eigen middelen 
moet de EEG-raad v66r 1970 een beslissing nemen. Op deze wijze 
heeft men de zaken aan elkaar gebonden 7 zodat dit voor het 
Nederlandse parlement minder moeilijk aanvaardbaar zou zijn. 
Staatssecretaris De Block vraagt zich af of er dan niet nog 
een tijdverschil tussen zit. Mr.Hartogh antwoordt dat op 1 
juli 1968 de gemeenschappelijke markt voor industriële pro
dukten in werking zou kunnen treden; pas daarna kan de EEG
commissie constatereD of er van een handelsverschuiving kan 
worden gesproken. Volgens artikel 200 moet de EEG-raad voor 
1970 een beslissing nemen over de eigen middelen. 

Minister Vondeling herinnert eraan dat hij persoon
lijk nooit zo sterk voor binding van grotere parlementaire 
bevoegdheden aan de eigen middelen is geweest, maar meer aan 
andere mogelijkheden heeft gedacht, bijv. aan de verlening 
van grotere bevoegdheden ten aanzien van de wetgeving. 

Mr.Rutten zou het een moeilijke figuur achten, als 
na de indiening van Nederlandse amendementen en de discussies 
hierover de Nederlandse delegatie nu in de EEG-raad met wat 
nieuws zou komen. Spreker meent dat men weinig kans van slagen 
heeft, als men tracht een koppeling aan de eigen middelen 
hierin te brengen. Een logische consequentie zou zijn dat dan 
ook de douane-ontvangsten door de landen werden afgedragen aan 
de EEG, maar daartegen heeft men zich van Nederlandse zijde 
verzet. Hierop zou men dan thans enigermate terugkomen. 

Minister Den Uyl ..... 
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Ministe r Den Uyl s t el t v oor dat onz erzijds in de 
EEG-raad een notulenverklari ng wordt afgelegd dat mocht men 
op dit punt een r egeling aanvaarden dez e dan niet op artik el 
235, maar op artik el 200, derde lid~ mo et zijn gebas eerd. 

Mr.H~rtogh stelt de vraag of het niet goed is van 
Nederlandse kant een eenzijdige verk l a ring af t e l eggen dat 
naar Nederlandse opvatting geen andere per equati er egeling 
mogelijk is dan in de vorm van een ov ereenkoms t tussen de 
lidstaten~ die door de parlementen moet worden goedgek eurd ; 
dan zal men rekening moeten houden me t de parlementai r e 
bevoegdheden. 

De minister-president stelt voor akk oo rd t e gaan 
met een dergelijke verklaring, waarvan de formul e r i ng nog 
nader in de Nederlandse delegatie zal worden vas tge s t eld. De 
raad verklaart zich hiermede akk oord. 

1. Commissievoorstellen inzake de totstandkomi ng van een 
scha eli·k ri ·sniveau voor melk- en zui vel r odukten 
vlees, rijst, suiker , oliehoudende zaden en olijfolie 
van de minister van Landbouw en Vi s seri j dd. 29 april 

gemeen
rund-
Nota 

1966 ) 

Minister Biesheuvel deelt mede dat de EEG-raad van 
landbouwministers op 17 en 18 mei zal ver gaderen, o.a. over 
de landbouwprijzen. Spreker stelt voor een nieuwe vergadering 
van de REZ af te spreken ter behandeling van dit punt. De raad 
besluit opnieuw bijeen te komen op maandag 16 mei, 's avonds 
om kwart over acht (nader gewijzigd in 's middags half vijf). 

Minister Vondeling meent dat het hier gaat om be
slissingen van verre strekking. De heer Emans heeft vernomen 
dat het speciale landbouwcomité in Brussel dezer dagen hier
over vergadert. Minister Biesheuvel heeft vernomen dat dit 
comité over groenten en fruit zal spreken ; de Nederlandse 
vertegenwoordigers hebben geen instructie om met bepaalde 
voorstellen akkoord te gaan. 

Minister Vondeling informeert of niet alleen het 
landbouwschap , maar ook de produktschappen en de speciale 
commissie van de SER zich met de voorstellen van de gemeen
schappelijke landbouwprijzen bezig houden. Ministe r Biesheuvel 
antwoordt dat het landbouwschap een grote brief hie r ove r h eeft 
gezonden; de produktschappen hebben alleen over h e t sy steem 
van deze prijzen gesproken. Minister Den Uyl voeg t h ie raan toe 
dat de commissie van de SER zich ook niet met de z e prij zen 
heeft beziggehouden, maar wel met he t systeem. 

Minister Vondeling merk t op dat de onderhavige nota 
van 29 april voornamelijk betrekki ng heef t op de prijz en, 
terwijl het bij de besprekingen i n de EEG- raad ook over sys
temen zal gaan. (Consumentent oe s l agen e.d. ) Mi nister Biesheuvel 
antwoordt dat men de ze no t a mo et zi en als een basisstuk. 

Minister Den Uyl . . • . • 


